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Protokół nr 54/2022 

z obrad LIV sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza (VIII kadencja 2018-2023) z dnia  

22 września 2022 r.  w godz. 18.02 – 19.17, w trybie zdalnym 

 

Ad 1. Otwarcie sesji. 

Prowadzący obrady Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy V Krowodrza Pan Maciej 

Żmuda przywitał obecnych 13 członków Rady (Lista obecności – zał. nr 1 niniejszego 

protokołu), otwierając obrady LIV sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza. 

 

Ad 2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

Prowadzący obrady poinformował, że zawiadomienie o zwołaniu sesji oraz projekt porządku 

obrad wraz z projektami uchwał zostały przesłane Radnym (zał. nr 2).  

 

           Projekt porządku obrad obejmował: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

3. Przyjęcie uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych  

do dyspozycji Dzielnicy V Krowodrza na rok 2022 (Projekt Zarządu). 

4. Przyjęcie uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych  

do dyspozycji Dzielnicy V Krowodrza na rok 2023 (Projekt Zarządu). 

5. Przyjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia do Budżetu Miasta Krakowa na rok 2023 

oraz do WPF i WPI na lata 2023 - 2024 zadania inwestycyjnego „Budowa kontynuacji 

drogi rowerowej na działce Gminy Miejskiej Kraków nr 232/18 obr. K-45 j. ew. 

Krowodrza, pomiędzy pętlą tramwajową Dworzec Towarowy a ul. Prądnicką”  

(Projekt Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa). 

6. Sprawy bieżące. 

7. Oświadczenia i komunikaty. 

8. Zakończenie sesji.  

  

Ad 3. Przyjęcie uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy V Krowodrza na rok 2022 (Projekt Zarządu). 

 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda. 

 

Do projektu uchwały została zgłoszona autopoprawka Zarządu. 

 

Brak dyskusji. 

 

Do obrad dołączyło 4 członków Rady, obecnych 18 osób 

 

Prowadzący obrady poddał projekt uchwały wraz z autopoprawką pod głosowanie. 

Radni obecni zdalnie, imiennie potwierdzili udział w głosowaniu. 

Za przyjęciem projektu uchwały oddano 16 głosów; przeciw: 0 głosów; wstrzymujące:  

1 głos; 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu; w obecności 18 Członków Rady. 

 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy V Krowodrza podjęła Uchwałę Nr LIV/300/2022 

w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy V 

Krowodrza na rok 2022  - zał. nr 3. 

 

 

 



 

Ad 4. Przyjęcie uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy V Krowodrza na rok 2023 (Projekt Zarządu). 

 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda. 

 

Brak dyskusji. 

 

Prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Radni obecni zdalnie, imiennie potwierdzili udział w głosowaniu. 

Za przyjęciem projektu uchwały oddano 18 głosów; przeciw: 0 głosów; wstrzymujące:  

0 głosów; w obecności 18 Członków Rady. 

 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy V Krowodrza podjęła Uchwałę Nr LIV/301/2022 

w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy V 

Krowodrza na rok 2023 - zał. nr 4. 

 

Ad 5. Przyjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia do Budżetu Miasta Krakowa na rok 2023 

oraz do WPF i WPI na lata 2023 - 2024 zadania inwestycyjnego „Budowa kontynuacji drogi 

rowerowej na działce Gminy Miejskiej Kraków nr 232/18 obr. K-45 j. ew. Krowodrza, 

pomiędzy pętlą tramwajową Dworzec Towarowy a ul. Prądnicką” (Projekt Komisji 

Praworządności i Bezpieczeństwa). 

 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa  

p. Tomasz Friediger. 

 

Głos zabrali: p. Mariusz Bembenek, p. Tomasz Friediger, Przewodniczący Rady p. Maciej 

Żmuda,  p. Piotr Klimowicz, p. Paweł Potoczek, Zastępca Przewodniczącego Rady p. Edward 

Tarczałowicz, p. Lech Mikulski, p. Marta Wodyńska. 

Poprawki odczytali i złożyli: p. Tomasz Friediger oraz  p. Piotr Klimowicz.  

 

Do obrad dołączył członek Rady, obecnych 19 osób 

 

Prowadzący obrady poddał poprawkę p. Tomasza Friedigera  pod głosowanie. 

Radni obecni zdalnie, imiennie potwierdzili udział w głosowaniu. 

Za przyjęciem poprawki oddano 17 głosów; przeciw: 0 głosów; wstrzymujące:  

1 głos; 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu; w obecności 19 Członków Rady. 

Poprawka została przyjęta. 

 

Prowadzący obrady poddał poprawkę p. Piotra Klimowicza  pod głosowanie. 

Radni obecni zdalnie, imiennie potwierdzili udział w głosowaniu. 

Za przyjęciem poprawki oddano 4 głosy; przeciw: 5 głosów; wstrzymujące:  

10 głosów; w obecności 19 Członków Rady. 

Poprawka została odrzucona. 

 

Prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Radni obecni zdalnie, imiennie potwierdzili udział w głosowaniu. 

Za przyjęciem projektu uchwały oddano 16 głosów; przeciw: 1 głos; wstrzymujące:  

2 głosy; w obecności 19 Członków Rady. 

 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy V Krowodrza podjęła Uchwałę Nr LIV/302/2022 

w sprawie wprowadzenia do Budżetu Miasta Krakowa na rok 2023 oraz do WPF i WPI 

na lata 2023 - 2024 zadania inwestycyjnego „Budowa kontynuacji drogi rowerowej na 

działce Gminy Miejskiej Kraków nr 232/18 obr. K-45 j. ew. Krowodrza, pomiędzy pętlą 

tramwajową Dworzec Towarowy a ul. Prądnicką”- zał. nr 5. 



 

 

Ad 6. Sprawy bieżące. 

 

1. Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda: 

− poprosił radnych o nadsyłanie materiałów do kolejnego numeru gazetki „Wiadomości 

Lokalne”, 

− udzielił wyjaśnień dotyczących harmonogramu wydawania gazetki i opóźnień 

wydawniczych. Radna p. Marta Burzyńska poprosiła o przygotowanie przez Komisję 

Informacji tematów artykułów oraz wskazanie harmonogramu wg którego należy 

nadsyłać artykuły do redaktora prowadzącego. Głos w sprawie zabrali: Zastępca 

Przewodniczącego Rady p. Edward Tarczałowicz, p. Paweł Potoczek, p. Mariusz 

Bembenek, p. Marta Burzyńska, p. Marzena Kopeć, p. Piotr Klimowicz oraz 

Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda. 

− poinformował o zmianie siedziby Rady i Zarządu Dzielnicy V Krowodrza.  

Krótko omówił wygląd nowej siedziby oraz zapewnił radnych, że zostaną 

powiadomieni o terminie planowanej przeprowadzki. 

2. Radna p. Marzena Kopeć: 

− poinformowała o uchwaleniu przez Radę Miasta Krakowa mpzp obszaru „Kazimierza 

Wielkiego” oraz zapytała o sprawę rozbudowy pawilonu przy ul. Kazimierza 

Wielkiego, 

− zapytała o stan sprawy dot. wykonania kącika zabaw dla psów na terenie Dzielnicy V. 

Odpowiedzi udzielił Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda. Głos zabrała radna  

p. Agnieszka Wantuch. 

3. Zastępca Przewodniczącego Rady p. Edward Tarczałowicz: 

− poinformował o zakończeniu prac Forum Przyszłości Dzielnic. Wyniki prac i ustaleń      

zostaną przesłane członkom Rady. 

4. Radny p. Piotr Klimowicz: 

– zapytał o remont ulicy Kazimierza Wielkiego i odmalowanie oznakowania na ww. 

ulicy, 

− zapytał o stan realizacji ścieżki rowerowej przy al. Kijowskiej. 

Odpowiedzi udzielił Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda, p. Anna Pojałowska oraz 

Zastępca Przewodniczącego Rady p. Edward Tarczałowicz. Głos zabrał p. Mariusz 

Bembenek. 

− zapytał o termin spotkania z przedstawicielami ZZM w sprawie placu Axentowicza, 

− poruszył temat nielegalnego parkowania i dojazdu do posesji przy ul. Grottgera 66. 

Odpowiedzi udzielił Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda. 

- poruszył problem dostępności basenu w SP nr 5 dla mieszkańców. 

Odpowiedzi udzielił Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda. Głos zabrała p. Alina 

Obrębska. 

− zapytał o powód zwoływania sesji w trybie zdalnym. Odpowiedzi udzielił 

Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda. 

5. Radny p. Lech Mikulski: 

− podziękował za możliwość udziału zdalnego w sesji oraz poprosił o kontynuowanie 

trybu zdalnego posiedzeń przez najbliższy miesiąc, 

-  zgłosił problem z opróżnianiem koszy miejskich, 

- poprosił o poinformowanie o terminie spotkania dot. placu Axentowicza oraz 

możliwość udziału zdalnego,  

- poruszył temat remontu ul. Sienkiewicza oraz ul. Pomorskiej.  

Odpowiedzi udzielił Zastępca Przewodniczącego Rady p. Edward Tarczałowicz oraz 

Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda. 

6. Radna p. Alina Obrębska: 

– zapytała o możliwość wymiany zabawek na placu zabaw w parku św. Wincentego  

a Paulo. Odpowiedzi udzielił Przewodniczący Rady. Głos zabrali: p. Edward 

Tarczałowicz, p. Marta Burzyńska, p. Agnieszka Wantuch. 

 



7. Zastępca Przewodniczącego Rady p. Edward Tarczałowicz: 

− poruszył sprawę ogrodzenia w parku przy ul. Nawojki. Głos zabrała p. Agnieszka       

Wantuch oraz p. Marta Burzyńska. 

 

Ad 7. Oświadczenia i komunikaty. 

Brak. 

 

Ad 8. Zakończenie sesji. 

 

Prowadzący obrady p. Maciej Żmuda podziękował radnym za udział w LIV sesji Rady 

Dzielnicy V Krowodrza i wobec wyczerpania porządku obrad zamknął posiedzenie  

o godz. 19.17.   
 

Przewodniczący  

Rady i Zarządu Dzielnicy V Krowodrza 
 

                                      Maciej Żmuda 
 

Protokołowała: 

Katarzyna Kulig 


